
REFERAT AF INSTITUTFORUM DEN 13. APRIL 2007 

 

 

Claus Michelsen bød velkommen til IMADAs første institutforum kl. 10.30. Han forklarede lidt om 

navnet institutforum, som lægger op til, at der er åbent for debat. Rektor har besluttet, at institutforum 

skal fungere som sparringspartner for institutlederen. 

 

Claus har sendt plan over IMADAs forslag til, hvorledes man vil afholde institutforum til godkendelse 

hos rektor. 

 

Som noget nyt skal der indgå 4 studerende i institutforum. Fagrådet har handlet meget hurtigt og 

udpeget følgende studerende som deltagere: Lasse Birnbaum Jensen, Søren Hesel, Jakob Aae 

Mikkelsen og Anna Rasmussen. 

 

Der vil i fremtiden blive afholdt institutforum den 2. fredag i hver måned (undtagen dog i juli). Hertil 

vil der blive udfærdiget en dagsorden, som man kan komme med punkter til senest onsdag kl. 12 før 

hvert møde. Punkter kan indleveres til enten Claus eller Lone. 

 

Når der kommer vigtige meddelelser, som berører hele instituttet, vil disse blive udsendt til alle på 

mail. 

 

Afbud til institutforum skal ske til Claus eller Lone. 

 

Claus gik dernæst videre til punkterne på dagsordenen: 

 

Ad 1) IMADAs organisation 

 

Claus gjorde opmærksom på gennemgangen af IMADAs organisation på sidste informationsmøde. I 

den forbindelse blev der sendt nogle rettelser rundt til de ting, som manglede at komme helt på plads 

sidste gang. Det drejer sig om Det Eksterne Institutråd, som nu er etableret. Der vil blive sendt en liste 

ud med information om medlemmerne senere. Rådet vil besøge IMADA d. 10/5 i forbindelse med et 

besøg på Det Naturvidenskabelige Fakultet. Claus har sendt IMADAs organisationsplan til Dekanen 

for godkendelse. 

 

Der blev talt om PRIDE/DIVE enheden, som Claus vil fungere som koordinator for. Her vil man se på 

undervisningsudvikling og studiemiljø. Man vil arbejde for at tydeliggøre, at IMADA er et spændende 

sted at være. I den forbindelse skal IMADAs hjemmeside gøres mere dynamisk, og her har Claus 

nedsat en gruppe til at kigge på dette. Han bød velkommen til Svend Kiilerich, som i fremtiden vil 

blive knyttet til IMADA og sammen med NAMADIs kommunikationsmedarbejder (som sidder på 

fakultetet) skal kigge hjemmesiden grundigt igennem. 

 

Desuden blev der talt om at etablere et matematik/datalogi show i stil med det allerede kendte fysik 

show. Muligheden for at inddrage studerende i markedsføring af instituttet blev også vendt. 

 

Endelig henviste Claus til den evalueringsrapport som IMADAs fagråd har taget initiativ til at få lavet, 

og han roste fagrådet for dets indsats. Desuden opfordrede han til, at institutforums 

studentermedlemmer ved næste møde kunne holde et kort oplæg om evalueringsrapporten og 

hytteturen, hvor denne blev udfærdiget. 



Ad 2) Orientering om institutledersituationen 

 

Claus henviste til, at Anne har sagt sin stilling som IMADAs institutleder op. Der vil inden for kort tid 

blive sat gang i et opslag til en ny institutleder. Claus vil fortsat fungere som konstitueret institutleder 

indtil den nye institutleder bliver ansat. Direkte adspurgt svarede Claus endvidere, at han vil søge 

stillingen som IMADAs institutleder. 

 

Ad 3) Orientering om sekretariatssituationen 

 

Claus præsenterede endnu engang Svend Kiilerich som ny medarbejde på IMADAs sekretariat. Svend 

vil i den følgende periode gradvist blive indfaset på IMADAs sekretariat. I øjeblikket er Svend ansat på 

det tidligere NIS som A-tap, hvor han bl.a. arbejder med ansøgning af EU-midler. Svend vil blive 

tilknyttet IMADA med 2/3 og Det Naturvidenskabelige Fakultet med 1/3. 

 

Ad 4) IMADAs arbejdsmiljøudvalg 

 

Claus redegjorde for arbejdsmiljøudvalget på IMADA som tidligere har bestået af Anne og Tanja. 

Derfor er IMADA i øjeblikket uden arbejdsmiljøudvalg. Bjarne har midlertidigt overtaget sin gamle 

plads som arbejdsleder, imens Anne har været sygemeldt. Claus lagde dernæst op til, at de nye 

medlemmer af udvalget bliver Claus selv og Lone. Ingen havde noget at indvende imod dette. Claus 

har kigget på den rapport, som det gamle udvalg nåede at lave, og der er ikke så meget at fremhæve. 

Der vil blive gjort noget ved terminalrummet i form at udsmykning og indkøb af fladskærme. Hen ad 

vejen vil man så udskifte maskinparken. 

 

Ad 5) Gensidig orientering 

 

Der blev talt om valg til diverse organer. Peter Kornerup vil genopstille til Akademisk Råd. Klaus Meer 

og Joan Boyar stiller op til Ph.D.-studienævnet. Endelig stiller Rolf Fagerberg op til Studienævnet. 

 

Ad 6) Eventuelt 

 

Der blev ikke tilføjet noget under eventuelt. 

 

 

 

Mødet sluttede kl. 11.10 

 

 

 

Claus Michelsen, Institutleder 

Lone Seidler Petterson, Institutsekretær 


